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U s n e s e n í 
z 32. zasedání zastupitelstva Obce Černá v Pošumaví ze dne 

8. 7. 2013 
Z a s t u p i t e l s t v o   o b c e : 

A) Schvaluje: 
1. Na doporučení výběrové komise pro veřejnou zakázku „Obnova 

vodovodu a kanalizace v Muckově“ za nejvýhodnější nabídku 
v souladu s výzvou podání nabídek a zadávací dokumentace 
firmu SWIETELSKY stavební s.r.o., Pražská 495/58, České 
Budějovice a pověřuje starostku I. Pekárkovou podpisem 
smlouvy o dílo. 

2. Ing. Miroslava Škrlanta pro zajištění činnosti TDI a koordinátora 
BOZP při realizaci zakázky „Obnova vodovodu a kanalizace 
v Muckově“. 

3. Rozpočtové opatření obce č. 2/2013, a to navýšení příjmů 
o 863 264,- Kč a zvýšení výdajů o 481 039,- Kč se změnou 
financování -382 225,- Kč (příloha č. 1). 

4. Prodej parcely p. č. 447/193 o výměře 31 m2  za 400,- Kč v k. ú. 
Černá v Pošumaví dle G. P. č. 2182-125/2013 zhotovený 
1. Geodetickou kanceláří, Český Krumlov a náklady s prodejem  
spojené vlastníkovi nemovitosti p. č. 447/106.  

zastupitelstvo obce 
 

Ze vzpomínek pamětníků 
Připomínáme si minulá období v obci Černá v Pošumaví tak, jak je zažili 
a nyní zavzpomínali, bývalí naši i jiní občané. Tito oslovení občané 
poskytli rozhovor s vědomím, že v určitém čase bude zveřejněn. 
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VLASTA ŽILÍKOVÁ 
/rozhovor ze dne 6. ledna 2012/ 

„Do Černé jsme se přistěhovali z Vysokého Mýta v roce 1955 a to 
především kvůli bytu. Byt jsme sice měli, ale nebyl moc vyhovující a tak 
jsme se rozhodli reagovat na výzvu k osidlování pohraničí. Tehdy 
probíhala akce, ve které vyzývali lidi se vztahem k zemědělství, aby šli 
pomoci našemu pohraničí. Oblast Vysokého Mýta patřila 
pod Pardubický kraj a ten měl určen dosidlování v kraji Jihočeském. 
V Černé byly k dispozici nově postavené finské domky, a protože 
manžel byl absolventem táborské střední zemědělské školy a posléze 
i Obchodní akademie, dostali jsme byt ve finském dvojdomku přidělen. 
Manžel nastoupil na ředitelství státního statku a já, vystudovaná 
zdravotní sestra, jsem byla zatím doma, protože jsme měli dvě malé 
dcery. 

V době, kdy jsme se přistěhovali, nebyla v Černé žádná idyla, 
připadali jsme si doslova jak na „divokém západě“. Finský domek byla 
sice novostavba, ale s mnoha nedodělky, řada věcí chyběla, jako např. 
kliky u oken, dodělávaly se i kliky u dveří, nebyla veranda, neměli jsme 
kam dávat palivo na zimu. 

Polovina fiňáku byla sice podsklepená, ale do sklepa nevedly 
žádné schody, po otevření dveří jsme uviděli jen díru a v ní metr vody, 
což bylo nepoužitelné. Trvalo tři roky, než nám sklep udělali. Protože 
jsme neměli kam uložit palivo na zimní období, dohodl manžel 
výstavbu provizorní kůlny. Někde v zátopovém pásmu se rozebrala 
stará kolna, přivezli jí k nám autem a tam, kde jí shodili, tam jí také 
postavili. 
Naše polovina finského domku měla č. p. 49, vedle nás bydleli Vítkovi, 
pán byl zootechnik a později i ředitel statku. Nad námi bydleli 
Kantorovi a nad nimi Štěrbovi. 
V č. p. 65, kde bydlela Kamila Růžičková, byli v té době Mikuškovi, pán 
pracoval u statku jako hlavní účetní, zakrátko se však přestěhovali 
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do Frymburku a místo nich přišli Bartoňovi, neboť pán nastoupil 
po Vítkovi jako zootechnik statku. 
Na č. p. 66, kde bydlí Molákovi, se nastěhovali Hofírkovi, pán dělal 
od roku 1960 předsedu MNV. 
Ve zděném domku č. p. 61 již tehdy bydleli Kopečkovi a vedle nich 
Válkovi. 
 Hned zpočátku, abychom měli vůbec čím topit, jsem chodila 
s paní Válkovou do lesa na šišky a klestí. Tehdy byl v této oblasti příděl 
uhlí na celý rok ve výši 7,5 q a s tím nebylo možno vystačit. 
Manžel spolu s Vítkem „vyškemrali“ na pile v Hůrce piliny a tak když 
byla postavená kůlna, kterou jsme měli s Vítkovými napůl, dávaly se 
tam piliny a topili jsme s nimi. 
 Jak již jsem uvedla, verandy nebyly dodělané, byly neuzavřené, 
pouze se sloupky a tak jsme si v tom prostoru ukládali dřevo.  
Po vsi se tehdy potulovaly houfy koz, které kdeco spásaly a mnohokrát 
nám i naše dřevo u verandy pobouraly. Všude také byla hejna hus a 
celkově na člověka působil vzhled obce dost negativně, zejména různé 
rozvaliny baráků, vytlučená okna apod. 
 Co se týče obchodů, pro maso jsem chodila do Hůrky, ostatní 
nákup byl na č. p. 11 u Špačků, kde je nyní penzion a noční bar. 
Zásobování tehdy bylo vcelku slabé, třeba vejce se tady vůbec nedala 
koupit, a proto je manžel vždy přivážel z Budějovic, když tam byl 
služebně. Dala by se bývala sehnat u lidí, co měli hospodářství, ale já 
jsem se s nimi v počátku moc neznala a rovněž na rychlé seznamování 
jsem povahově nebyla. 
Stejné to bylo i v krámu, když přišlo mléko nebo máslo, už tam měla 
Špačková konvičky od ženských, které tu bydlely již dříve a tak na mě 
často nezbylo. 
Začala jsem proto chodit nakupovat do Hůrky, kde byl krám na kraji 
hned vedle dnešní vojenské zotavovny a prodávali tam starší 
budějovičáci. Chodilo se po staré silnici anebo také přes les. 
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 Co se týká zaměstnání, tak v mém oboru to v počátku bylo dost 
svízelné. Místo obvodní sestry v Černé bylo obsazeno, tam pracovala 
Květa Frolíková a do Krumlova, kde bych možná místo sehnala, bylo 
zase velmi špatné spojení, protože autobusy jezdívaly podstatně méně 
než nyní. 

A protože jsem se žádné práce nebála, začala jsem chodit se 
ženskými do zátopového pásma klestit a pálit vykácený les, což 
předtím dělali chlapi. Utvořily se skupiny ženských, té naší velela paní 
Prášková a kromě mě tam pracovala její dcera Růža, dnes Študlarová, 
tehdy 15ti letá, dále Helena Hovorková a Julie Kautská. Hajný nám vždy 
přidělil kus lesa, chodili jsme někdy až ke Kovářovu, na Milnou, byla to 
pěkná práce, která se mi líbila, poznávala jsem zdejší krajinu a terén a 
byla jsem spokojená. 
Dělali jsme také pod Hůrkou, kde bývaly rašelinové závody, tam se 
muselo velmi opatrně, protože v lese byla rašelinová oka, kam se 
člověk snadno mohl zabořit. Vidíte vysoké stromy, vysoký les a mezi 
tím jen malinká tůňka, to bylo velmi nebezpečné. 
 Jednu dobu jsem též pracovala na statku jako skladnice a tři 
roky jsem strávila prací ve šťavárně, kde jsem poznala prakticky celý 
provoz. 

V té době za mnou přišla vedoucí Domova důchodců v Horní 
Plané, která se dozvěděla, že jsem zdravotní sestra a jelikož jejich 
sestra odcházela do důchodu, chtěla, abych k nim nastoupila. Měla 
jsem určitou obavu, zda vše řádně zvládnu, vždyť jsem již několik let 
v oboru nepracovala, ale protože to nutně potřebovali, tak jsem 
souhlasila a pracovala tam rok a čtvrt. Práce tam bylo skutečně dost, 
byla jsem jediná kvalifikovaná sestra, kromě mě tam byla ještě 60ti letá 
sanitárka a těžko se to všechno dalo zvládat. 
 V té době měl Domov důchodců na starosti MUDr. Krebs, který 
tam chodil i na obědy a ten mě jednoho dne nabídl práci na středisku 
v Černé, pracovat jako dětská sestra. Ta, která tam dosud sloužila, 
musela odejít, protože její muž, který byl příslušník PS, byl přeložen. 
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Navíc odcházela na mateřskou dovolenou obvodní sestra Seilerová, 
manželka zubaře a rovněž ženská sestra byla v jiném stavu. 
 Celkově však zdravotní středisko nejprve fungovalo v Hůrce, 1x 
týdně tam ordinoval i zubař. Teprve v roce 1958 začala fungovat 
lékařská stanice v Černé v domě č. p. 47, nyní hotel Rex. Jako první zde 
ordinoval MUDr. Maňhal a po něm MUDr. Krebs. 
 Aby tedy MUDr. Krebs nezůstal na obvodě úplně sám, podlehla 
jsem jeho přemlouvání a z Domova důchodců přešla do funkce dětské 
sestry. Jenomže jsem vlastně musela dělat i sestru obvodní a zase jsem 
měla určité obavy o zvládnutí. MUDr. Krebs mě však ujišťoval, že mi 
ve všem pomůže a tak jsem tam v roce 1964 nastoupila. A skutečně mě 
nikdy nenechal „ve štychu“. 
Tehdy bývala mateřská dovolená šest měsíců a tak se na obvod vrátila 
sestra Seilerová, vrátila se i ženská sestra a já pokračovala dále jako 
sestra dětská. Tam jsem sloužila do roku 1968, kdy odešli Seilerovi, já 
se vrátila na obvod a na dětské přišla nová sestra. 
 Kromě stanovených obvodních lékařů však se ve službách 
střídali i ostatní lékaři. Jedním z těch, na které nejvíce vzpomínám, byl 
MUDr. František Tůma. Znal dokonale celý tento obvod, pracoval jako 
obvodní lékař v Horní Plané a právě, když se přesunovalo zdravotní 
středisko z Hůrky do Černé, odešel do Vyššího Brodu. 
MUDr. Tůma byl typický románový venkovský doktor, prakticky 
každého znal, o každém všechno věděl, znal, jak se která žena 
jmenovala za svobodna, koho si vzala a podobně. 
Když jsem měla službu a sloužil MUDr. Tůma, tak vždycky v našem 
obvodě udělal mnohem více návštěv, než na kolik původně jel. On 
mimo plánované návštěvy zašel ještě i k dalším, které znal, podívat se, 
jak se jim daří. On věděl o každém, s čím marodil a na co se léčil, 
poptat se jak se cítí – prostě pravý správný venkovský doktor. 
 V roce 1969 odešel MUDr. Krebs a jako obvodní lékař nastoupil 
MUDr. Hocký. S ním jsem sloužila až do roku 1975, kdy jsem odešla 
do důchodu. MUDr. Hocký býval velmi často nemocen, byl po operaci 
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páteře a tak ho již v době jeho působení na obvodě zastupovali jiní 
lékaři, nejvíce však MUDr. Eva Krepsová. Pamatuji si ji ještě jako 
svobodnou, dívčím jménem Blažková a velmi dobře jsem s ní 
vycházela. Byla to velmi hodná žena, kterou jsem měla velmi ráda. 
Sloužila jsem s ní již v důchodovém věku jako výpomoc na nočních 
službách, stejně tak jako s některými ostatními doktory. 
 Po odchodu MUDr. Hockého pak nastoupila na obvodní 
středisko do Černé MUDr. Krepsová trvale. Po jejím odchodu se střídali 
další lékaři, nejvíce MUDr. Zrnéčko, jeden čas zde byl znovu i MUDr. 
Maňhal, zastupovali i MUDr. Petlán, MUDr. Pečírka a další. Se všemi 
doktory jsem vždy dobře vycházela“. 
 Paní Vlasta Žilíková se svěřuje, že právě díky svému oboru 
zdravotní sestry znala prakticky téměř všechny lidi v obvodu, znala však 
zpaměti i všechna čísla domů a to nejenom v Černé, ale řadu z nich 
i v Horní Plané. 
Při našem rozhovoru si však momentálně nevzpomněla na žádnou 
zvláštní příhodu či událost, která by stála za zaznamenání. 
 Co se týče ostatního života v obci, ani tam mi nemohla 
poskytnout žádné přesné údaje. Přestože manžel dělal na statku, 
nevzpomněla si například na sled ředitelů statku ve funkcích. Když přišli 
do Černé, byl ředitelem Hlaváček, po něm asi Vítek, nějaký čas byl 
i Nekovařík, pak zřejmě nastoupil Petřík. 
 Hospoda byla ve vsi pouze jedna na rozcestí, kde si pamatuje, 
že byl Mrkvička. 
Nevzpomíná si ani, že by v obci probíhaly nějaké akce, úspěšné bylo 
pouze divadlo, o kterém se zmiňuje: 
„Divadelní soubor, který v obci fungoval, byl skutečně velmi úspěšný, 
zejména díky učiteli a řediteli Janu Nouzovi, který to všechno vlastně 
táhnul. Divadlo nastudovalo některé hry, s kterými bylo úspěšné nejen 
doma, ale i v okolních obcích. Velmi dobrým hercem byl poštmistr 
Adolf Václavík. Dodnes před sebou vidím jeho hranou postavu 
z Paličovy dcery, kterou výborně hrával. Jenomže učitel Nouza odešel, 
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nastoupil Zimmermann a ten už o divadlo ani o žádnou další osvětu 
takový zájem neměl, takže se divadelní soubor rozpadl.“ 
Na sále se také pravidelně promítalo kino, to měl na starosti František 
Podroužek. 

Nakonec se paní Žilíková svěřila s tím, že se jí nelíbilo 
hospodaření statku: 
„Velmi špatně se hospodařilo, nebývalo kolikrát čím krmit, každou 
chvíli se dobytek odvážel do kafilérie. Já pocházím z hospodářství a tak 
vím, co se všechno muselo dělat a tak mi bylo líto, když posekané seno 
zůstávalo dlouho ležet. Co to pak je za kvalitu, jakou výživu to zvířatům 
může dát? Tak to bývalo zejména v počátcích, když jsme sem přišli a to 
se mi nelíbilo.“ 

F. Z. 
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ZAJÍMAVOSTI ČESKÉHO JAZYKA 
 

Co všechno dokáže čeština? Je to velmi bohatý jazyk a proto se s ním 
dá vytvářet nesčetné množství jazykolamů, říkánek, slovních hříček a 
dalších obratů. 
V dnešním díle si ukážeme, jak se dá odvodit z mužského rodu rod 
ženský, přičemž vzniknou úplně jiná slova. 
Rod ženský vzniká koncovkou – ice: 
krab      -   krabice      had        -   hadice           čep       -   čepice 
beran   -   beranice      jalovec  -   jalovice           slepec  -   slepice 
palec    -   palice      rovník    -   rovnice           ručník   -   ručnice 
slunečník  -   slunečnice  poledník  - polednice      oběžník  - oběžnice 
zimník   -   zimnice 
Rod ženský vzniká koncovkou – a: 
kos – kosa  patron - patrona  rým – rýma   Váh - váha 
Nor – nora  lup – lupa  kýl – kýla   vir - víra 
Může vzniknout i koncovkou – e: 
mandl – mandle vůl – vůle Brusel – brusle  datel - datle 
A ještě další zajímavosti z českého jazyka: 

- jestliže mladá žena je mladice, tak silná musí být silnice, 
- když se brání je bránice a když je rovná je rovnice. 
- a jestliže mnoho soch je sousoší, pak tedy mnoho žen je 

soužení. 
- vdova po Norovi je ponorka, po četníkovi - početnice, manželka 

kata je Katka a jejich děti kaťata. 
A na závěr: 
Co takhle rošťák a roštěnka? 
nebo:   kopr - kopretina mandarín – mandarinka herec - herka 

růženec – Růženka jedlík – jedle  orient - orientace 
duch – duchna  stud – studna  pes - psina 

Potěšení z krás českého jazyka přeje F. Z. 
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Výprodej sportovního vybavení půjčovny Lipno 
Centrum: 
Velký výprodej trekových, horských  

a dětských kol SPECIALIZED 
 mírně ojetá a pravidelně servisovaná dámská a pánská plně vybavená 

treková kola (blatníky, nosič, stojan, osvětlení, zvonek, košík na pití,) 

SPECIALIZED ARIEL a CROSSTRAIL  ELITE za 3 995,-Kč 
Sleva 80 % (normální cena 19 990,-Kč)  

SPECIALIZED ARIEL a CROSSTRAIL SPORT za 5 595,-Kč 
Sleva 65 % (normální cena 15.990,-Kč) 

 Horské MTB kolo SPECIALIZED s kotoučovými brzdami  

za 4 795,-Kč  Sleva 70 % (normální cena 15 990,-Kč) 

 dětské kolo SPECIALIZED HOTROCK 20“ s přehazovačkou za 

3 995,-Kč Sleva 45 % (normální cena 7 390,-Kč) 

 dětské kolo SPECIALIZED HOTROCK 24“ s přehazovačkou za 

4 495,-Kč Sleva 45 % (normální cena 7 990,-Kč) 
 

Výprodej použitých bruslí FILA 
 dámské FILA EVE a pánské FILA BOND XT od 990,-Kč  

Sleva 70 % (normální cena 3 390,-Kč) 
 

Prodej nových kol značky ROCK MACHINE 
Kupte si úplně nové kvalitní kola americké značky ROCK MACHINE za nejlepší 
ceny a jako bonus dostanete cyklo-počítač, láhve na kolo i s košíkem ke kolu 

zdarma. Informujte se na našich pobočkách v Lipně nad Vltavou nebo 
ve Frymburku. Ke kolům poskytujeme záruční servis zdarma. 

LIPNO CENTRUM: PŮJČOVNA FRYMBURK PŮJČOVNA LIPNO NAD VLTAVOU 
 areál Wellness Hotel Frymburk    areál Marina Lipno 
Tel: +420 773 640 983  Miroslav Petráš             +420 773 640 993   Michal Černock 
 frymburk@lipnocentrum.cz     lipno@lipnocentrum.cz 
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INFORMAČNÍ CENTRUM OBCE ČERNÁ V POŠUMAVÍ 
nově rekonstruovaná budova vedle kostela a školy 

Od září 2013 nová otevírací doba 

ST – PO otevřeno 9:30 – 16:30 hod 

ÚT – ZAVŘENO 

 

Služby infocentra: 

- Informace o probíhajících a plánovaných akcích 
- Rezervace a prodej vstupenek v síti TICKETPORTAL 
- Prodej pohledů, poštovních známek, turistických map a 

cyklomap  
- tisk, kopírování a scan ZDARMA 
- PC s připojením na internet, free WI-FI 
- Půjčovna stolních her 
- Turistické známky, vizitky, sluneční brýle, pláštěnky, šátky, 

opravné cyklo sady, cestovní pasy, vandrovní knížky, 
omalovánky, pexexa 

- Informační letáky, prospekty, brožury 
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S úsměvem jde všechno líp! 
Desítka vtipů na září ze školního prostředí – vybral F. Z. 

Nová paní učitelka říká své třídě:"Teď se mi pěkně představíte." 
"Třeba ty, chlapče, jak se jmenuješ?" 
"Já jsem Prokop Buben." 
"To mě nezajímá, pověz mi, jak se jmenuješ." 
 

Před písemkou: "Doufám, že nikoho neuvidím opisovat." 
Z prostřední řady se ozve: "Taky doufáme." 
 

Učitelka vyčítá ve škole žákům, že se nenaučili znát periodickou tabulku 
prvků: "Když mi bylo tolik, kolik je teď vám, uměla jsem nazpaměť 
nejen názvy, ale i atomové hmotnosti!" 
Jeden z žáků s nevinnou upřímností povídá: "No jo, paní učitelko, ale 
tenkrát jich ještě bylo děsně málo!" 
 

Představ si, mami, Mirek včera přišel do školy špinavý a paní učitelka 
ho za trest poslala domů. 
"A pomohlo to?" 
"To se ví, dneska přišla špinavá celá třída." 
 

„Nechci vás strašit, pane učiteli,“ říká student pedagogovi, „ale tatínek 
říkal, že jestli nezačnu nosit lepší známky, dostane někdo pěknej 
výprask.“ 
 

Chlapec ve třetí třídě dostal za úkol napsat krátké pojednání o rození 
dětí. Zeptal se doma, jak se narodil, a rodiče mu řekli, že ho přinesl čáp. 
Ptal se tedy, jak se narodili oni, a oni zase, že je přinesl čáp. Stejnou 
odpověď dostal i na narození babičky a dědečka. O pár dní později 
předal chlapec učiteli pár stránek papíru. Učitel se zmateně zarazil, když 
přečetl úvodní větu: "Napsat tuto zprávu bylo velmi obtížné, neboť 
v naší rodině nedošlo za poslední tři generace k normálnímu narození 
dítěte. 
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Učitel: „Jaký je to čas, když řeknu - byl jsem nemocen?“ Žák: „Prosím, 
krátký!“. 
 

Poznámka v žákovské: "Umýt, smrdí!" 
 Otce to naštve a učitelce odepíše: "Nečuchat, učit." 
 

Přijde za paní učitelkou chlapec z třetí třídy a říká: "Paní učitelko, 
nechoďte prosím do lesa, sežerou vás tam." 
Učitelka jen zakýve hlavou a nevšímá si ho. 
Za chvíli přijde chlapec znova a říká: "Paní učitelko, nechoďte prosím 
do lesa, sežerou vás tam." 
Učitelka nevydrží a zeptá se: "A proč bych se jako měla bát?" 
Chlapec odpovídá: "Protože jsem slyšel toho nového tělocvikáře s 
panem fyzikářem, jak si říkají, pane kolego, tu novou kolegyni tak 
dostat do lesa, to by bylo žrádlo, co?" 
 

„Tati, ve škole jsem dostal pětku.“ 
„No, každá koruna dobrá.“ 

 

 

 

 

 

 



14 

 

Obec pro své občany 

Obec Černá v Pošumaví nabízí občanům možnost snížit náklady 
domácností za elektrickou energii a zemní plyn formou elektronické 
aukce. 
Výhodnější ceny získávají podniky nebo města v elektronických aukcích 
dnes celkem běžně, ovšem dělat něco podobného pro domácnosti, 
bylo až do letošního roku ojedinělé. 
Projekt snižování nákladů na energie pro domácnosti odstartovalo 
město Říčany počátkem letošního roku a nyní je již zapojeno více než 
300 měst a obcí z celé ČR a další se do projektu hlásí.  
Po dobrých zkušenostech v jiných místech České republiky, se tak 
i město a potažmo jeho obyvatelé mohou „dostat“ k nižším cenám 
elektřiny či plynu (úspora v řádu desítek %), a to bez rizika mylných 
informací či dokonce podvodů. 
Přihlásit se mohou jednotlivé domácnosti, podnikatelé i bytová 
sdružení. Pořádající firma je pak všechny sloučí, stanoví přesné 
podmínky, které musejí dodavatelé dodržet, a osloví všechny 
dodavatele energií na trhu, aby o „balík“ domácností soutěžili v on-line 
elektronické aukci. 
Tato služba je úplně ZDARMA 
O dalším postupu vás budeme informovat. 
Jak a kdy se do aukce zapojit? 
Pro zapojení do aukce je třeba, aby občané podepsali smlouvu 
s pořadatelskou firmou eCENTRE. Jedná se o souhlas se zařazením 
do aukce. Kromě toho občan předá pouze kopii smlouvy se stávajícím 
dodavatelem elektřiny či zemního plynu, ovšem včetně všech 
případných dodatků. Dále pak kopii ročního vyúčtování energií. Nic víc 
není třeba. 
Kontaktní místo pro občany Černé v Pošumaví: Zasedací místnost 
Kontaktní dny: každé úterý od 10. 9. do 30. 9. 2013 od 15 do 19hod. 
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Společenská rubrika 
 

V září svá výročí oslaví paní Marie 
Hlasová, Helena Puritscherová, Ivana 
Sirotková, Věra Fikarová a pánové Václav 
Vácha, František Záhora, Alois Zeman, 
Vladimír Čunát a Miroslav Přibyl. 
Jubilantům přejeme vše nejlepší, hodně 
štěstí, zdraví a pohody v osobním životě. 

 

V srpnu nás navždy opustila paní Libuše 
Homolková a Pavla Florková. Za SPOZ Věra Daňová 

---------------------------------------------------------------------- 

Dne 13. 7. 2013 si na obecním úřadě 
v Černé řekli své ANO pan Tomáš 
Thon a slečna Miroslava Fillová. 
Novomanželům Thonovým přejeme 
hodně štěstí ve společném životě. 

 

P O D Ě K O V Á N Í  
Děkuji firmě pana Aleše Poláka za zhotovení nové vývěsní 
tabule na osadě Radslav.   

I. Pekárková 
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Camp Jestřábí I. Vás srdečně zve na  
Kitesport Catamaran Open Cup 

kdy 6. - 8. 9. 2013 
Mistrovství ČR ve třídě D-one a závod třídy RS700 

Závodu se zúčastní i jeden z předních jachtařů ČR DAVID KŘÍŽEK. 

David Křížek se závodnímu jachtingu věnuje od 10 let. Za svoji kariéru 
získal 31 medailí z Mistrovství ČR v různých lodních třídách. Je 
držitelem 20 mistrovských titulů. 
Zúčastnil se celé řady velkých mezinárodních závodů a stal se členem 
SECTOR No Limits, sdružení nejextrémnějších sportovců světa. 
Celkem 4x přeplul Atlantický oceán.  

 

 

 

 



17 

 

 
Nástup do školy či školky není náročný jen 

pro školáky, ale i pro jejich rodiče. Mluvte s dětmi o tom, co je čeká, 
a dopřejte jim zpočátku volnější režim, aby se rozkoukaly. Děti nepřetěžujte. 
V září také probíhají zápisy do kroužků. Mějte na paměti, že menším dětem 
skutečně stačí jedna aktivita týdně. Zbytek času ponechte jejich vlastní 
fantazii. 
Novým prvňáčkům přejeme hodně úspěchů ve školních lavicích. 
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Zprávy ze školy 
Děti sice ve školních lavicích neseděly, ale stejně bylo o hlavních 
prázdninách ve škole rušno. V jedné třídě byl zpevňován strop 

železnými traverzami, proto ho 
bylo nutno snížit a udělat úplně 
nový. Dále všechny stěny byly 
oškrabány a byla na ně dána síť. 
Zdi byly znovu nahozeny a 
vymalovány. Ve třídě byla také 
udělána celá nová podlaha, 
protože už byla za léta školního 
provozu velmi prošlapaná a 
houpala se. Byla vymalována 
také celá chodba. V opravené 
třídě byla nainstalována 
interaktivní tabule (dotace EU). V 
minulém školním roce byly 
měněny počítače v jedné třídě, a 
teď po prázdninách dostanou 
děti nové počítače i ve druhé 

třídě. To vše díky sponzorům. Ve 2. vlně děkujeme firmě D. Project, 
Wipern Vok, panu Josefu Herrmanovi a manželům Hůlovým. Na školní 
zahradě se také budovalo. Vyrostly zde nové herní prvky (kladina atd.), 
máme nové doskočiště pro skok do dálky a také nový stůl na ping-
pong. Tímto chceme poděkovat paní starostce nejen za investice obce, 
ale také za shánění sponzorů (sehnala je všechny sama), bez kterých by 
nebyla nová počítačová síť.Nebudovalo se jenom v budově školy, ale i 
ve školní jídelně. Celá školní jídelna je pěkně obložená a vypadá jako 
nová. V mateřské škole se dělaly drobné úpravy a generální úklid. 

Mgr. Michaela Rokosová 
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Lipno nature s.r.o. 
VLADIMÍR CNOTA 

 
SOUKROMÝ ZEMĚDĚLEC HOSPODAŘÍCÍ VE VAŠÍ 

LOKALITĚ HLEDÁ POZEMKY K PRONÁJMU, 
VHODNÉ K ZEMĚDĚLSKÉ ČINNOSTI. 

 
RESPEKTUJEME VAŠI CENU NÁJMU. 

 
VEŠKERÉ ADMINISTRATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
S PŘEVODEM NÁJEMNÍ SMLOUVY A DANĚ 

Z POZEMKU VYŘÍDÍME ZA VÁS. 
 
TEL:720 101 603 p. CNOTA, p. KUKAČKA 
  
╱◥◣ 
│╱◥█◣ 
๑۩๑๑۩๑๑۩ 
Vladimír Cnota IČ: 72204605  
Vyšehrad 169 , 38101 Český Krumlov  
telefon: +420 720 101 603  
email: info@lipnonemovitosti.cz 
http://www.lipnonemovitosti.cz/ 
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Oznámení redakce 
Redakce oznamuje, že příspěvky můžete posílat elektronickou 

poštou na adresu zpravodajcerna@email.cz, nebo je předat v písemné 
podobě na Obecním úřadě. Uzávěrka zpravodaje na měsíc říjen bude 
25. září 2013. 

ReZp 

 
 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ 
ČERNÉ V POŠUMAVÍ 

zve na 4. ročník soutěže 

Pralesní liga 
Začátek hlavní soutěže 14,00 hod v areálu hasičské zbrojnice 

K tanci a poslechu hraje kapela Mramor od 18,00 hod 
všichni jsou srdečně zváni 

 
Vydává Obec Černá v Pošumaví, IČO: 00 245 828, evidenční číslo 

MK ČR E 13487, neprodejné, 
Česká republika, Jihočeský kraj, okres Český Krumlov 

obec Černá v Pošumaví www.cernavposumavi.cz 
email: zpravodajcerna@email.cz 

Foto a grafické zpracování obálky Eva Brunerová, mortiana@email.cz 
www.photobymortiana.com 

tiskárna sumava@orso.cz, tel.: 380711700 


